
PROTOKÓŁ   Nr 100.2014 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji  

z dnia 23 września 2014 r. 
 
 

Obecni:  
 
1. Mirosław Sobczak  - Przewodniczący Komisji 
2. Mirosław Szczotka - Zastępca Przewodniczącego  
3. Włodzimierz Paweł Fydryszek   -  Członek Komisji 
4. Włodzimierz Malinowski           -  Członek Komisji  
5. Waldemar Zygmunt Sitek           -  Członek Komisji  
6. Aleksandra Świeżak -  Członek Komisji     
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Paweł Marcin Bednarczyk -  Burmistrz Tłuszcza 
2. Mariusz Dembinski           -  Dyrektor ZGKiM w Tłuszczu  
3. Marek Markowski             -  Kierownik wydziału inwestycji  
4. Zdzisław Nowak               -  Sołtys Jadwinina  
5. Bogdan Roguski                -  Sołtys Miąsego   
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek :  
 
1. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
2. Omówienie koncepcji budowy sieci wodociągowej w południowo-wschodniej 

części gminy Tłuszcz. 
3. Sprawy różne w tym korespondencja. 
4. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji.  
 

Proponowany porządek został przyjęty. 
 
Ad1.Komisja przyjęła protokół Nr 99.2014 z dnia 16 września 2014 roku. 
 
Ad2.  Przewodniczący Komisji poinformował, że na dzisiejsze posiedzeniu 
Komisji będzie omawiana koncepcja realizacji budowy sieci  wodociągowej od 
SUW w Łysobykach w kierunku Tłuszcza  lub Miąsego.  
Przypomniał, że budowa SUW w Łysobykach była realizowana z myślą o 
zaspokojeniu potrzeb mieszkańców w zakresie budowy sieci wodociągowej przede 
wszystkim do Jadwinina, Miąsego i południowo- wschodniej części gminy.  
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W budżecie gminy na 2014 rok jest zabezpieczona kwota ponad milion złotych, 
natomiast całość inwestycji będzie kosztować ponad 3 miliony złotych i inwestycja 
musi być zrealizowana i rozliczona do 30 czerwca 2015 roku. 
W związku z tym, należy określić kierunek budowy sieci i zdaniem radnego 
Sobczaka powinna ona być budowana w kierunku Miasego i Jasienicy, a nie w 
kierunku Tłuszcza, jak to zasugerował Pan Mariusz Dembiński na jednym z 
posiedzeń Komisji.  
Radny przedstawił odległość od  ronda w Miąsem do SUW w Łysobykach, która 
wynosi  2 300 metrów, od SUW w Łysobykach do granicy Tłuszcza jest 3 300 
metrów, a od ronda w Miąsem do centrum Jadwinina ok. 1 kilometra i powiedział, 
że budowa sieci w tym kierunku zabezpieczyłaby rozbiór wody w celu 
prawidłowego funkcjonowania SUW w Łysobykach.  
 
Pan Mariusz Dembiński poinformował, że w październiku ubiegłego roku 
przedstawił Komisji koncepcję, żeby zamiast SUW w Łysobykach, budować  sieć 
wodociągową w kierunku Jasienicy, Miąsego i Jadwinina. To było jedyne 
najlepsze rozwiązanie i gdyby tak się stało, Jadwinin miałby już wodę, ale niestety 
Rada zadecydowała inaczej. Dyrektor  ZGKiM wyjaśnił, że aby uruchomić SUW 
musi ona pracować co najmniej na wydajności 1/3 i aby to funkcjonowało,  do 
czerwca 2015 roku musi być podłączonych 400 rodzin, co zdaniem dyrektora  nie 
jest możliwe i dlatego proponuje połączyć to poprzez ulicę Parkową w Jasienicy i 
do ulicy Zjazdowej w Tłuszczu z istniejącym wodociągiem, albo do Pólka.   
 
Radny Włodzimierz Malinowski przypomniał, że przez kolejne 3 lata dyrektor 
Dembiński skadał wnioski do  Burmistrza o zabezpieczenie środków na 
modernizację SUW na ulicy Wąskiej  w Tłuszczu i gdyby tak się stało, wody 
wystarczyłoby dla Jasienicy, Miąsego i Jadwinina, niestety wnioski nie zostały 
zrealizowane i teraz jest problem.  
 
Dyrektor Dembiński wyjaśnił, że tej wody dla Jasienicy, Miąsego i Jadwinina 
wystarczyłoby również z SUW w Kozłach, ale zapadła decyzja o budowie SUW w 
Łysobykach.  
 
Odbyła się dyskusja z udziałem Burmistrza, Pana Marka Markowskiego, 
kierownika wydziału inwestycji w Urzędzie, Sołtysa wsi Jadwinini i Sołtysa wsi   
Miąse w wyniku której  ustalono, że priorytetem jest doprowadzenie wody do 
Jadwinina. 
Burmistrz zaproponował, aby wspólnie z radnymi określić  kierunek budowy sieci 
wodociągowej, Urząd przygotuje konkretne kosztorysy, która trasa ile kosztuje  i 
wtedy wspólnie  dokona się  wyboru.  
 
Termin kolejnego spotkania ustalono na dzień 7 października 2014 roku godzina 
15.00 ( wniosek w załączeniu). 
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Ad3. Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
 
1.Odpowiedź z wydziału inwestycji na wniosek Komisji nr 9702 z dnia 
04.09.2014r. w sprawie inwentaryzacji dróg gminnych wykonanej przed 
rozpoczęciem robót związanych z modernizacja linii kolejowej Warszawa – 
Białystok i w sprawie przycięcia gałęzi w pasie ul. Zgodnej  w Miąsem. 
Pismo stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Komisja zapoznała się.  
 
2. Druhowie Ochotniczej Straży Pożarnej w Chrzęsnem zwracają się z wnioskiem 
do Rady Miejskiej w Tłuszczu o przyznanie 30 000 zł na zakup Wozu Bojowego 
Tatra 6x6 815 z OSP Kąty Węgierskie. Pismo stanowi załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu. 
 
Komisja zapoznała się, przeprowadziła dyskusje i uznała, że Zarząd OSP w 
Tłuszczu powinien wypowiedzieć się w tej sprawie.  
         
Ad4. Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 07 października  
2014 roku godzina 15.00 
 
 
 
Na tym protokół zakończono.  
 
 
                                                                                     Przewodniczący Komisji 
 
                                                                                          Mirosław Sobczak  
 
Załączniki do wglądu w pokoju 38. 
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji  
stanowi załącznik do protokołu.                                                                                                                                                  
Dokument utworzyła: 
Bożena Brzozowska                                                                    
dnia 25 września  2014 r.                                                     


